
Bemærkninger til behandlingen af hurtigpuljen. 

 

Det har med stor interesse at jeg har nærlæst hvilke kvikpuljeansøgninger der er blevet behandlet 

i den forgangene periode. Jeg vil gerne først og fremmest takke sekretariatet for overbliksnotatet. 

Jeg vil dog håbe at sekretariatet næste gang vil tilføje evt. begrundelser og hvorvidt der var 

stemmelighed eller ej. Dette ville hjælpe meget på lokaludvalgets arbejde i forhold til at følge med 

i hvordan kvikpuljeansøgningerne bliver behandlet.  

 

I forhold til de konkrete ansøgninger er jeg uforstående over at man har valgt at støtte to lukkede 

arrangementer, henholdsvis Karantænefest i Bremergården og de to koncerter i Limgarden. Jeg vil 

da forvente at de samme grundlæggende principper om adgang for offentligheden også gælder 

for kvikpuljeansøgningerne. 

 

I forhold til Coronafri koncert med Amager Klassisk ser jeg frem til at se evalueringen for det har 

ikke været muligt for mig at finde nogen henvisninger til den afholdte koncert.  

 

I forhold til Plakater til bevar Amagerbanen vil jeg gerne understrege at jeg finder det meget 

problematisk at lokaludvalget har brugt skatteborgernes penge i forbindelse med politisk 

aktivisme. Rent principielt er det problematisk at man bruger skatteborgernes penge på at påvirke 

den politiske proces. Særligt når lokaludvalget ikke har en vedtaget holdning til problemstillingen.  


